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Procesul Verbal al Sedintei ordinare din 31 mai 2011, a Consiliului Local Focsani...
R O M A N I A
JUDETUL VRANCEA
MUNICIPIUL FOCSANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S V E R B A L
din 31 mai 2011

Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc sedinta ordinara a
Consiliului Local al Municipiului Focsani.
Dl. Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani, deschide sedinta ordinara din 31.05.2011, sedinta convocata prin
dispozitia d-lui Primar nr.1410/24.05.2011, constatand ca in sala sunt prezenti un numar 21 de consilieri locali din totalul de 21, atat
cat alcatuiesc Consiliul local al municipiului Focsani in acest moment, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin. (1) din legea nr.
215/2001, privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.
Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, apreciaza ca sedinta fiind statutara, informeaza ca in sala este prezent
dl.Felix Alexe, din partea Institutiei Prefectului Vrancea.
Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, supune votului procesul verbal al sedintei ordinare din 19.04.2011.
Nu sunt discutii si se aproba cu 21 voturi „pentru”.
Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, supune votului procesul verbal al sedintei extraordinare din 12 mai 2011.
Nu sunt discutii si se aproba cu 21 voturi „pentru”.
De asemenea informeaza Consiliul local ca toate hotararile adoptate in sedinta ordinara din luna aprilie 2011 au fost apreciate ca fiind
legale.

La sedinta participa:

? d-nul Decebal Bacinschi – Primar al municipiului Focsani;
? d-na Natasa Nemes – Director executiv, Directia economica;
? d-na Carmen Grosu – Sef serviciu buget – contabilitate;
? d-na Micsunica Baciu – Director executiv Directia resurse umane;
? d-nul Melus Nazaru – Sef serviciu impozite si taxe locale;
? d-na Claudia Bozna – Sef serviciu administratie publica, agricultura, cadastru;
? d-na Carmen Marta Ghiuta – Sef serviciu juridic contencios;
? d-na Cristina Costin – Sef serviciu investitii, fond locativ;
? d-nul Alexandru Stanciu – Sef serviciu urbanism;
? d-nul Dan-Mihai Cazaciuc – Sef serviciu comunicare, protectie civila;
? d-na Vasilica Petronie – Consilier compartiment energetic, contracte, achizitii;
? d-nul Nicolae Georgian – Sef serviciu voluntar pentru situatii de urgenta;
? d-na Ionica Milea – Contabil sef Serviciul Public Local de Asistenta Sociala Focsani
? d-nul Fanica Popa – Director SC Administratia Pietelor Focsani SA;
? d-nul Marian Radulescu – Director Clubul Sportiv Municipal Focsani;
? d-nul Sandel Ghiuta – Director Serviciul public comunitar de evidenta persoanelor;
? d-nul Valter Popescu – Director SC ENET SA Focsani;
? d-nul Ion Gheorghe – director Politia Locala Focsani;
? d-nul Ion Diaconu – Director SC TRANSPORT PUBLIC SA Focsani;
? d-nul Gheorghe Vasilescu – Director SC CUP SA Focsani;
? d-nul Viorel Profiroiu – Director SC CUP SALUBRITATE SRL Focsani;
? d-na Maria Murgoci – Director Tara Vrancei Focsani;
? d-nul Marius Pop – Inspector Directia de Dezvoltare Servicii Publice Focsani;
? d-nul Sorin Francu – Director Teatrul municipal Focsani;
? d-ra Violeta Dima – Consilier juridic, aparatul permanent de lucru al Consiliului local;

La sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-media locala.

In continuare dl. Presedinte de sedinta dl. Radu Nitu prezinta proiectul ordinii de zi care cuprinde 36 de puncte:

1. proiect de hotarare privind aprobarea completarii anexei nr. 1 la Hotararea Consiliului Local al Municipiului Focsani nr. 212/2010
pentru stabilirea nivelurilor pentru valorile impozabile, impozitelor si taxelor locale si alte taxe asimilate acestora, precum si amenzilor
aplicabile in anul fiscal 2011, la nivelul municipiului Focsani, cu modificarile si completarile ulterioare;

2. proiect de hotarare privind stabilirea nivelurilor pentru valorile impozabile, impozitelor si taxelor locale si alte taxe asimilate acestora,
precum si amenzilor aplicabile in anul fiscal 2012, la nivelul municipiului Focsani;
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3. proiect de hotarare privind aprobarea pretului local de facturare a energiei termice furnizata populatiei prin sistem centralizat, in
municipiul Focsani;

4. proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului institutiilor si activitatilor finantate partial sau integral din venituri proprii pe
anul 2011;

5. proiect de hotarare privind aprobarea alocarii, din bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2011, a sumei de 60.480 lei pentru
organizarea in perioada 6-10 iulie a Zilelor Municipiului Focsani;

6. proiect de hotarare privind aprobarea participarii Consiliului Local al Municipiului Focsani in calitate de coorganizator la
desfasurarea Concursului de matematica ,,EUCLID”, editia a VII-a, ce va avea loc in data de 04 iunie 2011;

7. proiect de hotarare privind aprobarea participarii Consiliului Local al Municipiului Focsani in calitate de co-organizator la
desfasurarea Concursului National de arte martiale karate stilul shotokan ,,Cupa Satori 2011” Focsani, editia a II-a, ce va avea loc in
data de 05 iunie 2011;
8. proiect de hotarare privind aprobarea acordarii unui sprijin financiar studentei Cirjan Gabriela Alice, in anul II la Masterat Finante
Corporative si afaceri Interne si Internationale – Universitatea Aarhus din Danemarca;

9. proiect de hotarare privind aprobarea cererilor de inlesnire la plata a obligatiilor datorate bugetului local, depuse de Ceobotaru
Victoria cu domiciliul in Focsani, str. Revolutiei, nr.16, bl.C2, ap.12 si Mistrapau Maria cu domiciliul in Focsani, str. Birsei, nr. 6, ap.57;

10. proiect de hotarare privind modificarea Hotararii Consiliului Local al Municipiului Focsani nr.301/2010 pentru aprobarea planului de
ocupare a functiilor publice pe anul 2011 pentru functiile publice din cadrul Primariei Municipiului Focsani, din institutiile
subordonate(Serviciul Public Local de Asistenta Sociala Focsani, Politia Comunitara a Municipiului Focsani, Serviciul Public Comunitar
de Evidenta a Persoanelor al Municipiului Focsani) si centralizat la nivelul ordonatorului principal de credite;

11. proiect de hotarare privind modificarea anexei nr. 1 si anexei nr. 2 la Hotararea Consiliului Local al Municipiului Focsani nr.20/2011
pentru aprobarea organigramei, statului de functii si numarului de personal pentru Primaria Municipiului Focsani, cu modificarile si
completarile ulterioare;

12. proiect de hotarare privind aprobarea organigramei, statului de functii si numarului de personal pentru Serviciul Public Comunitar
de Evidenta a Persoanelor al Municipiului Focsani;

13. proiect de hotarare privind transformarea in statul de functii al Serviciului Public Comunitar de Evidenta a Persoanelor al
Municipiului Focsani a doua posturi, in vederea promovarii intr-un grad profesional superior a functionarilor publici incadrati pe aceste
posturi;

14. proiect de hotarare privind completarea si modificarea Hotararii Consiliului Local al Municipiului Focsani nr.99/29.03.2011 pentru
aprobarea organizarii retelei scolare a unitatilor de invatamant de stat preuniversitar din municipiul Focsani;

15. proiect de hotarare privind aprobarea rezultatului final al evaluarii managementului la Ateneul Popular ,,Mr. Gh. Pastia” Focsani, pe
anul 2010;

16. proiect de hotarare privind aprobarea rezultatului final al evaluarii managementului la Teatrul Municipal Focsani, pe anul 2010;

17. proiect de hotarare privind aprobarea rezultatului final al evaluarii managementului la Formatia Corala Traditionala ,,Pastorala”
Focsani, pe anul 2010;

18. proiect de hotarare privind aprobarea rezultatului final al evaluarii managementului la Ansamblul Folcloric ,,Tara Vrancei”, pe anul
2010;

19. proiect de hotarare privind aprobarea a cinci schimburi de locuinte ANL situate in Focsani, Cartierul Tineretului – Sud, respectiv
Cartierul Brailei solicitate de titularii contractelor de inchiriere in conformitate cu Legea locuintei nr. 114/1996, republicata si modificata;
20. proiect de hotarare privind aprobarea listei nominale cu persoanele carora li se repartizeaza locuinte cu chirie din fondul locativ de
stat, in baza prevederilor Legii locuintei nr. 114/1996, republicata si modificata;

21. proiect de hotarare privind aprobarea modificarii anexei la Hotararea Consiliului Local al Municipiului Focsani nr.92/29.03.2011
pentru modificarea Programului de investitii al institutiilor finantate integral din bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2011;

22. proiect de hotarare privind aprobarea utilizarii domeniului public/privat al municipiului Focsani in vederea infiintarii si functionarii
teraselor sezoniere;

23. proiect de hotarare privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal ,,Extindere, schimbare destinatie depozit marfuri in pescarie si
reparatii capitale acoperis” – str. 1 Decembrie 1918, nr. 1bis, T.199, P. 10981, Focsani;

24. proiect de hotarare privind aprobarea tabelului nominal reprezentand propunerile de atribuire in proprietate a unor suprafete de
teren in baza art. 36, alin.(3) din Legea nr. 18/1991 a fondului funciar, republicata, cu modificarile si completarile ulterioare;

25. proiect de hotarare privind completarea Hotararii Consiliului Local al Municipiului Focsani nr.23/26.01.2010 pentru aprobarea
Inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul privat al municipiului Focsani, cu modificarile si completarile ulterioare;

26. proiect de hotarare privind modificarea si completarea anexei nr. 1-bunuri imobile, la Hotararea Consiliului Local al Municipiului
Focsani nr. 167/2003 pentru insusirea inventarului bunurilor ce apartin domeniul public al municipiului Focsani, cu modificarile si
completarile ulterioare;

27. proiect de hotarare privind insusirea inventarului bunurilor care apartin domeniul public al municipiului Focsani;

28. proiect de hotarare privind aprobarea concesionarii fara licitatie publica a unor terenuri apartinand domeniului privat al municipiului



Focsani, adiacente constructiilor existente, pentru extinderea acestora;

29. proiect de hotarare privind modificarea cap.VIII din anexa nr. 1 si cap. VII din anexa nr. 2 la Hotararea Consiliului Local al
Municipiului Focsani nr.252/2010 pentru aprobarea infiintarii si alegerii formei de gestiune a serviciului public de administrare si
exploatare a pietelor agroalimentare, a bazarurilor, targurilor si oboarelor din municipiul Focsani, cu modificarile ulterioare;

30. proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii fara licitatie publica, a terenului in suprafata de 93,62 m.p., situat in Focsani, str.
Unirea Principatelor, nr. 74, judetul Vrancea, T.140, P.7184 ce apartine domeniului privat al municipiului Focsani, catre SC
DIPLOMATIC TV COMPANY SERV SRL;

31. proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii fara licitatie publica, a terenului in suprafata de 45,48 m.p., situat in Focsani, str.
Stefan cel Mare nr. 15, bl.C2 judetul Vrancea, T.107, P.5651 ce apartine domeniului privat al municipiului Focsani, catre SC
DIPLOMATIC TV OIL ATLAS SRL;

32. proiect de hotarare privind aprobarea aprobarea vanzarii fara licitatie publica, a terenului in suprafata de 46,00 m.p., situat in
Focsani, str. Birsei nr. 2, judetul Vrancea, T.30, P.1743 ce apartine domeniului privat al municipiului Focsani, catre SC MNB LAURA
COM SRL;

33. proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii fara licitatie publica, a terenului in suprafata de 32,00 m.p., situat in Focsani, B-dul
Independentei nr. 58, bl.58, ap.1, judetul Vrancea, T.57, P.%3497 ce apartine domeniului privat al municipiului Focsani, catre SC
THERMOCOM SRL;

34. proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii fara licitatie publica, a terenului in suprafata de 60,32 m.p., situat in Focsani, str.
Stefan cel Mare nr. 14A, judetul Vrancea, T.104, P.5530 ce apartine domeniului privat al municipiului Focsani, catre domnii Dana
Dragos-Ionut si Beatrice;

35. proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii fara licitatie publica, a terenului in suprafata de 32,81 m.p., situat in Focsani, str.
Ghinea Dorinel nr. 7, judetul Vrancea, T.108, P.%5719, %5726 ce apartine domeniului privat al municipiului Focsani, catre doamna
Harabor Simioana;

36. Informari, declaratii politice.

Dl. presedinte de sedinta Radu Nitu, supune la vot ordinea de zi si intreaba daca sunt probleme.

Dl. consilier Ioan Liviu Oloeriu: „doresc sa propun colegilor sa introducem un proiect pe ordinea de zi: este vorba de completarea
anexei la Hotararea Consiliului local nr.248/2002, privind aprobarea Regulamentului pentru stabilirea conditiilor necesare si obligatorii
extinderii apartamentelor sau altor spatii, situate la parterul cladirilor cu locuinte colective modificata cu Hotararea Consiliului local
nr.29/2003; care permite in situatii deosebite si anume pentru persoane cu dizabilitati ca suprafata concesionata sa poata fi crescuta
pana la 90%. Proiectul a generat dintr-o situatie creata in aceasta perioada in Focsani, o solicitare de admirat care se adreseaza
persoanelor care au aceste suferinte. Colegii stiu despre ce este vorba, deci propun spre aprobare.
Dl. presedinte de sedinta Radu Nitu, supune la vot ordinea de zi cu introducerea proiectului de hotarare propus de dl.consilier Ioan
Liviu Oloeriu.
Nu sunt discutii si se supune la vot ordinea de zi si se aproba cu 21 voturi „pentru”.

Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea completarii anexei nr. 1 la Hotararea Consiliului Local al
Municipiului Focsani nr.212/2010 pentru stabilirea nivelurilor pentru valorile impozabile, impozitelor si taxelor locale si alte taxe
asimilate acestora, precum si amenzilor aplicabile in anul fiscal 2011, la nivelul municipiului Focsani, cu modificarile si completarile
ulterioare;
Dl. consilier Bogdan Emilian Matisan: „la acest proiect de hotarare, din discutiile pe care le-am avut cu colegii la comisiile de
specialitate, doresc sa fac un amendament , art.1, pct.2 , se elimina taxa utilizare domeniul public ocupat de alei de acces autorizate
potrivit legii, ce deservesc sediile de firma, spatiile comerciale si locuintele ce fac obiectul unui contract de concesiune, deci, pct.2 ca
si amendament, trebuie scos si de asemenea la acelasi articol, alin.2, se scoate pct.a – procedura care se refera la aceasta taxa”.
Dl. consilier Gheorghe Stan: „la retele, a se modifica unitatea de masura, si anume: „ml.”.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare in forma initiala, nefiind adoptat cu 21 voturi „abtineri”.
Se supune la vot proiectul de hotarare cu amendamentul d-lui consilier Bogdan Emilian Matisan, se adopta cu 21 voturi „pentru”,
devenind hotarirea nr.150.

Se prezinta punctul 2 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind stabilirea nivelurilor pentru valorile impozabile, impozitelor si taxelor
locale si alte taxe asimilate acestora, precum si amenzilor aplicabile in anul fiscal 2012, la nivelul municipiului Focsani;
Dl. consilier Bogdan Emilian Matisan: „la acest proiect de hotarare este practic – aproximativ acelasi amendament ca la proiectul de
hotarare anterior, deci, la pct.12 de la art.1, subcapitolul: taxa pentru utilizarea temporara a locurilor publice, se scoate pct.A.5, care se
refera la acea taxa de concesiune utilizare domeniu public ocupat de alei, cai de acces, etc.”
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare in forma initiala, nefiind adoptat cu 21 voturi „abtineri”.
Se supune la vot proiectul de hotarare cu amendamentul d-lui consilier Bogdan Emilian Matisan, se adopta cu 21 voturi „pentru”,
devenind hotarirea nr.151.

Se prezinta punctul 3 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea pretului local de facturare a energiei termice furnizata
populatiei prin sistem centralizat, in municipiul Focsani;
Dl. consilier Daniel Gongu: „in urma cu cateva sedinte, stimati colegi am avut acele proiecte prin care se propunea retehnologizarea
ENET-ului si atunci am avertizat asupra faptului ca: in urma investitiilor care se vor face, vor fi si sume pe care le va suporta si
Consiliul local al municipiului Focsani si aceste cheltuieli se vor transforma intr-o taxa sau o marire a Gcal, atunci in acel proiect era un
articol in care scria ca pierderile se vor scadea de la 33 la 25% si se spunea ca nu se merita acea investitie de sute sau zeci de
milioane de Euro pentru a scadea aceste puncte procentuale din pierderi, pentru ca oricum, chiar daca scadea de la 33 la 25%
pierderea, in factura cetateanului nu se vedea nici o micsorare de pret. Acum suntem pusi in situatia de a vota acest proiect pentru
majorarea cu 32,9% a cresterii pretului Gcal, mi se pare ceva „extraordinar”, pentru ca nu putem vota asa ceva; avem situatia din alte
municipii unde avem preturi de 165 lei, in Cluj – primar PDL, Arad – 224 lei, Timisoara – 253 lei – nu-i primar PDL, nu are importanta



culoarea politica.
Acum, 33% majorare, de ce, pentru ca in raport scrie ca: pentru a sustine acea cota parte a municipiului, de 53 de miliarde lei; nu cred
ca este momentul oportun pentru a mari aceasta taxa, astazi, in aceasta sedinta”.
Dl.Primar al municipiului Focsani Decebal Bacinschi: „domnilor consilieri, dupa cum stiti si dvs. incepand cu luna aprilie, guvernul nu
mai subventioneaza aceasta energie termica, in aceste conditii, toata aceasta subventie ar trebui suportata de catre bugetul local; de
ce am intrebat, de ce sunt alte preturi, pentru ca, sunt doua lucruri foarte clare, o anumita suma de bani care pleaca de la guvern catre
noi, nu a ajuns, noi in decurs de 3 ani trebuia sa primim 57 de miliarde lei, nu am primit aceasta subventie, am fost obligati sa
completam din bugetul local; a doua problema, cel mai mult conteaza pretul unei Gcal functie de pretul pe care-l fixeaza ANRE;
ANRE-ul fixeaza un pret arbitrar, nu stiu dupa ce se pune acest pret, in conditiile in care il fac ei mai mare sau mai mic, asta inseamna
variatia subventiei.
Noi am venit cu acest proiect de hotarare, din urmatorul motiv: in municipiul Focsani, din 34500 unitati locative, cam vreo 18500 sunt
racordati la ENET, vreo 581 sau 584, pot sa aduc cifrele exacte, de agenti economici si institutii, iar 16000 unitati locative din
municipiul Focsani, nu beneficiaza de aceasta subventie; am zis sa fim corecti, atat dvs. cat si noi, incat, sa dam un ajutor prin aceasta
subventie celor care sunt in sistemul centralizat, dar in acelasi timp, sa-i protejam si pe cei, si nu protejati, mai bine zis sa facem ceva
cu banii pe care-i dam la subventii pentru cei 16500 de unitati locative din municipiul Focsani. Acesta este motivul pentru care am
mers la 270 de mii Gcal, sunt foarte multi cetateni, care la ora aceasta, intreaba primaria, care este motivul pentru care nu reparam
drumurile, nu reparam trotuarele.
Anul trecut, din bugetul Primariei municipiului Focsani au plecat 29 mil. lei, sau in bani vechi 290 mld.lei, noi puteam sa facem multe
lucruri cu acesti bani.
In conditiile in care guvernul acum, ar trebui sa faca urmatorul lucru, am spus-o si in conferinta de presa, o spun si acum, ar trebui sa
creasca acele baremuri la ajutoarele de caldura, pentru a da posibilitatea persoanelor cu venit mici, sa aiba o anumita reducere la
aceasta energie termica. Asta a fost motivul pentru care am spus sa ne ducem undeva la o zona de echilibru”.
Dl. consilier Neculai Tanase: „spunea dl.Primar, de acei primari PDL, care au anumite orase sub conducere si unde nu s-a marit pretul
Gcal, eu cred ca realitatea este alta, nu banii de la guvern, realitatea este ca judetul Vrancea si Focsaniul implicit, este unul dintre
ultimele 3-4 judete din Romania unde nivelul de atragere a investitiilor este foarte mic. Daca acele orase au foarte multe investitii si pot
colecta bani la bugetul local, inseamna ca-si permit sa subventioneze.
Eu vreau sa va aduc aminte ca, in 2009, pe la inceputul anului, am incercat cu colegii liberali, cred ca dansii isi aduc aminte, eram in
aceeasi barca atunci, am incercat sa crestem gradual pretul Gcal. Pentru ca populatia sa suporte mult mai usor aceste cresteri. Eram
dupa 2008, care a fost un an de „boom economic”, criza nu-si aratase coltii, daca dvs. in momentul acesta vreti sa faceti aceasta
crestere a Gcal. de aproape 70 lei , eu zic ca momentul este total gresit ales, iar daca noi reuseam sa facem acele cresteri graduale,
probabil acum trebuia sa marim cu 5 lei, cu 10 lei si era altceva, populatia suporta mult mai usor aceste mariri. Daca acum se va mari
cu 70 lei, va spun, ca va fi greu suportabil de populatie, si eu zic ca, dupa aceasta austeritate, nu este cazul sa ingreunam si mai mult
situatia populatiei, pentru ca oamenii care-si iau caldura si apa calda de la ENET, sunt oameni cu o conditie materiala mai modesta si
atunci nu cred ca trebuie sa venim noi sa le ingreunam situatia.
In acelasi timp, cand s-a facut acea investitie la ENET, noi am fost atunci impotriva acestei investitii, pentru ca am considerat ca sunt
niste bani aruncati, chiar daca sunt cu fonduri europene, trebuie si Focsaniul sa vina cu o participare, in momentul acela am pus
problema, de unde sunt banii pentru participare? si ni s-a raspuns ca o sa ne descurcam, ca o sa facem, o sa dregem, acum observ
ca banii acestia trebuie sa vina din aceasta marire a pretului la Gcal., se vede foarte clar; deci observam ca s-au facut greseli si astazi,
din pacate tot populatia trebuie sa plateasca”.
Dl. Primar al municipiului Focsani Decebal Bacinschi: „dvs. spuneti ca aceasta investitie de 43 mil. Euro, nu are rost s-o facem in
Focsani, haideti sa vedem care vor fi avantajele acestei investitii.
Pretul gazului va creste, o unitate de specialitate ne-au facut 3 variante pe care vi le-au prezentat si dvs., nu s-a spus care este cea
mai buna varianta, varianta sistemului centralizat; in conditiile in care, cu toate ca va creste pretul la gaze, energia, valoarea Gcal. va fi
suportabila. In conditiile in care noua centrala, noi vom produce curent prin co-generare, in conditiile in care vom reduce pierderile pe
retea, in conditiile in care se va face un pret diferentiat, pentru sistemul centralizat si pentru sistemul individual, ca nu este corect, ca
asta era treaba guvernului si trebuia sa o rezolve, de ce ne baga pe noi la DISTRIGAZ, in conditiile in care noi suntem mari
consumatori si ar trebui sa mi se dea gaz direct de la TRANSPORT GAZ, de la cel care transporta gazul, asta ar insemna o reducere
de aproape o treime la valoarea Gcal. Reducem un pic si pierderile pe retea, prin aceasta investitie, vom produce curent prin
co-generare, si daca „dl.guvern” va fi de acord sa ne dea si noua bani sa refacem fatadele ca sa facem termoizolatie ca sa nu mai
pierdem 35-40% din cantitatea de caldura ar fi o treaba extraordinara. Iar pe dvs., va rog din suflet sa faceti un apel, daca nu, rog
Consiliul local, catre Guvernul Romaniei, sa ne spuna si noua ce bani au fost alocati comunitatilor locale, incepand cu anul
2007-2008-2009-2010-2011, sa vedem ce bani a primit municipiul Focsani si ce bani au primit alte municipii din tara.
Va rog sa mergeti, se cunosc acele localitati unde sunt primarii de la PDL, noi nu am primit nici un ban si nici nu primim nici in
continuare bani de la acest guvern, faceti-ne dvs. placerea asta, sa vedem cu cartile pe fata cati bani a primit Suceava, Piatra Neamt,
Brasov, Cluj si cati bani a primit Focsaniul, Botosaniul si atunci o sa putem face o comparatie”.
Dl. consilier Neculai Tanase: „dl. Primar a spus ca se face in Focsani o mare investitie si nu am fi de acord. Dl. Primar, eu cand am
spus de investitie, am spus de investitori, astia cu niste bani primiti „plocon” de la Uniunea Europeana, iar in afara de asta, sa stiti ca
asta este o investitie nerentabila, pentru ca se stie foarte bine, ca ENET-ul intotdeauna, de ani de zile, nu numai de acum, este o
gaura neagra, o gaura neagra de care vrem nu vrem a beneficiat cineva in decursul anilor, iar cand spuneti de bani alocati, vedeti, noi
aici ne-am obisnuit sa stam tot timpul cu mana intinsa, sa ne aloce cineva bani, dar nu stiu cum se intampla ca totusi, acele judete
unde sunt conduceri de la PDL, se suprapune cu bogatia din Romania, iar acele judete unde sunt conduse de PSD se suprapune cu
saracia din Romania, nu stiu cum se intampla? Luam de exemplu Suceava, Arad, Cluj, Neamt, si luam si de marimea Focsaniului –
Alba Iulia de exemplu, este un judet foarte dezvoltat.
Nu vreau sa intru in polemica cu nimeni, eu am vrut sa spun anumite lucruri care pe mine ma amarasc, spun ca un cetatean al
municipiului Focsani, sunt probleme care persista de ani de zile si constat ca toate decontarile se fac tot pe spatele cetateanului, si
este mare pacat.”
Dl. Primar al municipiului Focsani Decebal Bacinschi: „d-le consilier, am o mare rugaminte la dvs.: in cursul saptamanii viitoare, sau
cand doriti, haideti sa mergem si sa stam de vorba cu cetatenii din cartierul Mandresti,atat. Sa mergem si sa le explicam ce inseamna
subventia ce inseamna acesti bani alocati de la bugetul Primariei municipiului Focsani, sa vedeti cat de incantati or sa fie si cat de
frumos o sa ne vorbeasca, eu am fost si stiu”.
Dl. consilier Bogdan Emilian Matisan: „ca de obicei, confundam lucrurile; cei 53 mld.lei pe care bugetul municipiului Focsani ii are
alocati pentru retehnologizare, sunt prinsi in buget; eliminarea subventiei de catre „onor Guvernul Romaniei” care a luat pozitia de
„ghiocel” in fata FMI-ului si a U.E. ne-a adus aici; practic, Guvernul Romaniei doreste sa scoata castanele din foc cu mana noastra si
nu se gandeste niciodata la ceea ce va urma, adica in iarna imediat urmatoare.
Pentru ca se stia de foarte multa vreme ca aceasta subventie va fi eliminata, Guvernul Romaniei nu a facut absolut nimic ca sa
acopere aceste lipsuri, si erau cateva masuri extrem de simple, daca tot vorbim de masuri europene, fara subventie la caldura, atunci
de ce nu luam tot masuri europene si sa reducem TVA-ul la agentul termic si la 8%, cum este in Germania, sau alte tari civilizate a



Europei.
S-a vorbit aici ca in municipiul Focsani nu sunt investitii, despre ce investitii sa vorbim, despre boutique-uri sau despre investitii majore
in infrastructura, pe care ne chinuim de atatia ani sa le facem.
Iata, acum este vorba de ENET. VRANCEA-AQUA, un program extrem de ambitios, care are o componenta si pe raza municipiului
Focsani, dupa cum stiti, practic acest lucru va rezolva apa si canalul in municipiul Focsani, nu o sa mai avem strazi fara apa si
canalizare.
Sa ne aducem aminte de efortul financiar pe care-l fac focsanenii la imprumutul pe care l-am facut pentru reabilitarea strazilor. Din
2004, municipiul Focsani nu a mai primit un leu pentru dezvoltare. Sa dam cartile pe fata, si sa ne aducem aminte de investitiile pe
care trebuie sa le atragem, proiecte depuse, proiecte pe care se asterne praful la Ministerul Dezvoltarii, si aici ma refer la PID, la
proiectele cu parcurile, si la cateva scoli pentru care am accesat fonduri europene”.
Dl. consilier Ioan Liviu Oloeriu: „aceasta crestere a pretului a Gcal., practic, nu este ceva nou. Constructia bugetului municipiului
Focsani, daca retineti, s-a facut, avandu-se in vedere o crestere, cine a fortat ca aceasta crestere sa se manifeste la acest nivel,
pentru ca tot se spunea aici cineva ca s-au facut greseli, da, s-au facut greseli, dar, le-a facut Guvernul Romaniei, si le-a facut intr-un
mod voit si premeditat si va spun si de ce?
In momentul cand citim in ziare, se spune: s-a negociat cu FMI,s-a negociat, deci, asta inseamna ca, tu, ai spus o varianta, celalalt a
spus o varianta; varianta a fost, fara subventii in Romania, in Romania venim dupa ani de criza, venim dupa o guvernare foarte
proasta si punem intr-o situatie, cetatenii intregii tari, nu numai a municipiului Focsani, pentru ca toate comunitatile mici au aceasta
problema.
Cititi in presa nationala si o sa vedeti ca in comunitatile mari, puternice, sau in comunitatile care au primit si alti bani decat cei pe care
comunitatea ii are, acele comunitati scumpesc putin sau nu scumpesc. Nu este cazul nostru, si a multor alte comunitati, deci, revenind
la politica FMI, asa zis impusa, daca guvernul roman tinea la poporul sau nu admitea aceasta stare de fapt – ridicarea subventiilor in
Romania asa dintr-odata; s-a admis, de ce? Pentru ca acum toate aceste comunitati cu primari PSD sau primari PNL vor fi obligate sa
aloce, pentru ca traim aici, si nu traim in Bucuresti si venim la sedinta la consiliul local si oamenii sunt in jurul nostru si ne gandim la
iarna, ce inseamna iarna si frig si ce inseamna suferinta de frig si atunci forteaza sa se aloce acesti bani, pentru ca, concluzia
cetateanului sa fie „nu s-a facut nimic, nu s-au reparat drumurile, nu s-au mai facut parcurile s.a.m.d.”, deci, este o strategie ieftina,
simpla si fara mila. Asta este realitatea. Nu facem astazi, aici, aceasta scumpire, decat fortati”.
Dl. consilier George Mardare: „pentru a fi mai clar, pretul care era stabilit de ANRE , avea 3 componente: pretul pe care-l platea
cetateanul, la care se adauga subventia de la guvern, si subventia bugetului local, aceasta crestere este datorata faptului ca : „onor
guvernul” a taiat subventia pe care o acorda pretului energiei, deci, nu noi am taiat ci guvernul a taiat si daca la acest fapt mai
adaugam ceea ce s-a intamplat cu spitalele, adaugam faptul ca bolnavii de cancer vor trebui sa-si plateasca partial pretul
tratamentului si ca va trebui sa ne internam in spitale doar daca vom avea 38 de grade temperatura, sa avem cu noi borcanul de
sange ca urmare a hemoragiei, putem spune ca acest guvern ne-a transformat, si mai spun ca ceea ce faceti dvs. se mai intampla la
Auschwitz! Contractul cu FMI-ul trebuia sa se faca pe baza de negociere si nu pe baza de dictat”.
Dl. consilier Ionel Preda: „deviem de la subiect. Suntem in Consiliul Local, deci, discutam despre administratia publica locala, nu cred
ca trebuie sa discutam despre guvern. Foarte bine ca guvernul a taiat subventiile si este treaba guvernului, indiferent de ce coloratura
sau ce politica face guvernul.
Noi suntem aici, Consiliul local, suntem administratie locala, si trebuie sa gasim
solutii, solutii sa tinem cu cetateanul.
Sunt impotriva acestei mariri de pret pentru ca Primaria municipiului Focsani, trebuie sa vina odata sa puna punctul pe „i” si sa vedem
exact unde se consuma acest buget al primariei; scurgerile acestea care pleaca in stanga si in dreapta, am vorbit de buget, si alocam
sume peste tot in sectoare si in activitati care nu sunt de fiecare data rentabile. Ar trebui sa ne orientam si sa gasim solutii si sa fim
aproape de cetatean, ca asta este menirea noastra de consilieri locali, aici trebuie sa ajungem, nu trebuie sa dam in guvern, nu
trebuie sa dam in ministri, nu ei trebuie sa vina sa ne rezolve treburile, ci, noi aici sa gasim, si sa fim stransi la mana, atunci cand
dispunem de bugetul Consiliului local”.
Dl. consilier Daniel Gongu: „apropos de ce spunea colegul nostru dl. consilier Oloeriu, de parcuri si de strazi, sa intelegem foarte bine,
acesti bani, deci, aceasta diferenta de subventie, nu se va duce in nici o strada si nici intr-un parc, se vor duce in acea gaura vesnica,
numita ENET.
In bratele FMI, stimati colegi, nu ne-a aruncat guvernul Boc, ci ne-au aruncat guvernele care si-au batut joc de cresterea economica
de la 2000 incoace, deci, de aceea am fost nevoiti sa apelam la FMI”.
Dl. consilier Ioan Liviu Oloeriu: „gaura vesnica, gaura care a dat caldura focsanenilor, gaura vesnica – gaura neagra, expresii folosite
usor dar, stiti foarte bine ca problemele ENET-ului sunt de natura tehnica, de mostenirea tehnica, de pierderile care exista, eu nu spun
ca acolo nu a existat un management prost, poate, dar nu problema aceasta ne framanta si o rezolvam acum, pentru ca dovada e ca
am aprobat acel program de modernizare care va duce ENET-ul ca o unitate de productia caldurii, europeana. Deci, la nivel european,
se izoleaza si tevile si mai, ca lucrurile stau bine”.

Dl. Primar al municipiului Focsani Decebal Bacinschi: „d-le consilier Gongu, sa stabilim un lucru, pentru ca zapacim lumea din tara;
daca noi crestem valoarea Gcal. micsoram gaura, daca ramane acestea se adanceste. Dvs., ati spus ca: haideti sa nu mai aruncam
bani in aceasta gaura neagra, haideti, sa facem 345 lei Gcal. ca sa nu mai existe gaura neagra, sa ne intelegem, cum procedam?”
Dl. consilier Daniel Gongu: „ma refeream la investitiile care se fac d-le Primar”.
Dl. consilier Vasile Dobre: „tot au fost facute trimiteri in aceste interpelari, catre guvern, si eu cred ca aceste trimiteri catre guvern sunt
intemeiate, atat timp cat aceasta filozofie la autonomia locala nu functioneaza; atat timp cat marea majoritate a banilor care sunt
incasati din taxe si impozite locale, sunt colectate la guvern este si normal ca principala grija privind protectia sociala a cetatenilor
Romaniei, indiferent ca discutam de cei de la Focsani, de la Cluj sau dintr-o alta zona a tarii, deci, trebuie sa fie a guvernului, pentru
ca repet, ca fondurile care se colecteaza din taxe si impozite locale pleaca cu preponderenta catre guvernul centralizat al statului
roman. Iata ca, noi in aceste interventii tot pomenim de Guvernul Romaniei si nu avem nimic cu un anumit guvern, ca astazi este PDL,
maine va fi alt guvern. Cand va functiona autonomia locala si taxele locale vor ramane la nivelul bugetului local sau bugetelor locale,
atunci intr-adevar administratia publica locala va fi cea care trebuie sa se ingrijeasca cu precadere sau cu preponderenta de protectia
sociala a cetatenilor comunitatilor locale din Romania. Asta pe de o parte.
Pe de alta parte, stimati colegi de la PDL , ati pomenit despre initiativa noastra de atunci cand eram in Alianta DA, tot cu privire la
majorarea pretului la Gcal. Este adevarat, asa a fost, dar haideti sa recunoastem cu totii ca si atunci ca si acum doream si intentionam
sa facem acelasi lucru. Adica, sa aducem cat de cat lucrurile in zona reala.
Dl. Primar spunea in interventia dumnealui, despre problemele ridicate de cetatenii municipiului Focsani care nu sunt radordati la
sistemul centralizat, adica, aproape 50% dintre cetatenii Focsaniului, care ne cer, ne-au cerut la intalnirile repetate pe care le-am avut
cu dumnealor socoteala cu privire la modul in care sunt cheltuiti banii din taxe si impozite. Mai retinem cu totii suma de: 280, aproape
290 mld. vechi, bani alocati de catre Consiliul Local, de catre bugetul Consiliului local pentru subventia energiei termice pentru anul
2010, daca inmultim cu cati ani in urma vreti dvs., si daca acesti bani, cel putin jumatate dintre ei ar fi fost folositi pentru a promova
anumite investitii, cu siguranta ca municipiul Focsani ar fi aratat cu totul altfel, si din aceasta perspectiva, eu am rugamintea la toti



colegii nostri din Consiliul local sa incercam sa politizam mai putin acest aspect, aceasta situatie reala cu care ne confruntam cu totii,
si sa ne aplecam mai cu perseverenta asupra situatiei reale in care traim”.
Dl. consilier Vasile Pintilie: „Stimati colegi: sunt presedintele Comisiei pentru drepturile omului, sigur, chiar daca este un vot
consultativ, in Comisia pentru drepturile omului, s-a dat aviz favorabil acestui proiect .
Sigur ca se poate discuta foarte mult de ce trebuie sa fie tariful mai mic sau trebuie sa fie tariful mai mare, de ce poate fi afectat
dreptul unui om prin ajustare sau prin crestere, de ce, dreptul omului trebuie sa tina cont numai de a mentine intr-o stare de neliniste
permanenta, pentru faptul ca: cine asigura in cele din urma tot ceea ce tine de drepturile omului, nu cumva guvernul care aloca
subventiile prin actele legale aprobate prin decizii guvernamentale si parlamentare?
Deci, in conditiile acestea, as ruga colegii de la PDL, pe dl.presedinte al partidului, care este si coleg la nivel municipal, sa faca toate
demersurile catre Guvernul Boc si care poate nu in ultimul moment ar putea reduce din deficitul valorii care iese la 57 mld. lei pana la
momentul de fata.
Iata ca, daca am fi avut acei bani poate am fi avut si o alta viziune si poate am fi gasit si alte parghii. Nu credeti ca sunt oameni care
sufera tocmai pentru faptul ca alocam bani altora care sufera? Deci, cum cream aceasta balanta de suferinta, pentru ca numai in
suferinta suntem in ultima ora?
Haideti sa gandim profund, si sa fim luminati si sa aprobam acest proiect ca, practic in cele din urma, rezolvarea vine tot prin alocatiile
care, poate chiar dvs. le veti aduce de la guvernul care „cu onor il reprezentati”.
Dl. consilier Neagu Nistoroiu: „D-nilor consilieri, stimata asistenta, am sa aduc la cunostinta dvs. doua aspecte: Unul, legat strict de
ENET, unitatea noastra care produce atat energie termica cat si energie electrica.
Am sa va prezint un aspect care este legat de o anumita anomalie, la nivel de sistem, si care nu s-a rezolvat, este de atatia ani si nu a
rezolvat-o nici unul din guverne si mai ales guvernul actual, care a si ridicat-o in diferite ocazii, la diferite intalniri pe profesii.
Unitatea noastra, ENET-ul produce energie electrica si trimite in sistemul national, cu un pret, iar pentru consum, cumpara cu un alt
pret impus, deci, va las sa trageti dvs. o concluzie, deci, iti vand cu un pret iar eu dupa aceea cumpar mai scump. Iata o anomalie.
Iar al doilea aspect: un domn consilier spunea ca „banii de la U.E. plocon”, nu, nici pe departe, nimeni nu-ti da bani pe degeaba. Noi
cotizam, avem rate de dat la U.E. si ne vine randul, nu stiu daca lunar sau daca trimestrial, dar sigur avem sa platim bani, nimic nu
este gratis, tot din banii nostri sunt, din banii fiecaruia. Asa ca va rog sa fim atenti cu acele cuvinte, care, vezi draga Doamne, cineva
ne-ar baga in traista si noi refuzam sa luam”.
Dl. consilier Neculai Tanase: „am avut impresia la un moment dat ca ma uit la „Realitatea” sau la „Antena 3” pentru ca noi aici in loc sa
discutam de problemele cu facturarea, au inceput sa discutam despre politica nationala, mai aveam un pic si ajungeam la NATO, la
Internationala, haideti sa fim un pic seriosi, sa discutam de problema cresterii valorii Gcal.
Deci, acum este 203 lei si dvs. vreti sa o faceti 270. Spunea mai inainte colegul Dobre de la PNL ca noi am vrut sa luam niste masuri
pe vremea Aliantei DA; nu era pe vremea Aliantei DA, ci era pe vremea cand eram in coalitie guvernamentala cu PSD-ul, care acum a
uitat tot si noi suntem vinovati de tot ce se intampla, iar ei nu mai au nici o treaba, era pe vremea cand eram in coalitie
guvernamentala cu dansii si noi ne-am tinut cuvantul si v-am tinut alaturi de noi si am facut majoritate.
Cand nu am mai fost noi cu PSD-ul, dvs. nu v-ati mai tinut cuvantul si s-a dus majoritatea. Asa ca voiam sa fac aceasta clarificare, ca
nu eram pe vremea Aliantei DA. Nu era nici o alianta.
In afara de asta, va plangeati de problema din Vrancea, domnilor, Vrancea este unul din judetele in care administratia PSD, este
100% , hai sa spunem 99%, deci, nu trebuie sa va plangeti”.
Deci, grupul de consilieri PDL, nu este de acord cu marirea pretului Gcal. pentru cetatenii municipiului Focsani”.
Dl. consilier Gheorghe Stan: „ am impresia ca am nimerit nu la sedinta de Consiliu local, si undeva intr-o nebunie, intr-un spital de
nebuni.
De ce va spun treaba asta: poate cineva de aici dintre colegi, indiferent din ce partid sa spuna ca aceasta Gcal. costa mai putin sau
mai mult decat scrie in raport. Nu cred ca este cineva. In afara de asta, ne da cineva caldura asta fara s-o platim? Nu cred.
Banii acestia trebuiesc, deci, daca guvernul nu-i da, nu trebuie sa-i dea cineva? Avem o singura sansa, ori facem treaba asta, ori nu
dam caldura. Sa nu mai facem campanie. In ceea ce ma priveste, campania asta nu ma mai intereseaza.
Voi vota proiectul.
Dl. consilier Vasile Dobre: „un drept la replica. D-le consilier Tanase, noi cei din PNL, suntem niste oameni seriosi. Cand am fost cu
dvs. si intr-o intelegere, am respectat intelegerea cu dvs. si nu am jucat la dublu, iar acum daca suntem intr-o intelegere cu PSD,
suntem doar cu PSD, nu asa cum ati facut dvs., la guvernare cu PSD-ul si in Consiliul local Focsani in intelegere cu PNL-ul. Asta ca
m-ati provocat.”
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare, se adopta cu 14 voturi „pentru” si 7 voturi „impotriva” – grupul PDL:
Chiper Lucica, Tanase Neculai, Preda Ionel, Popa Eugen-Vasile, Popoiu Emil-Danut, Susu Cristinel, Gongu Daniel, devenind
hotararea nr. 152.

Se prezinta punctul 4 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului institutiilor si activitatilor finantate partial
sau integral din venituri proprii pe anul 2011;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 153.

Se prezinta punctul 5 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea alocarii, din bugetul local al municipiului Focsani pe anul
2011, a sumei de 60.480 lei pentru organizarea in perioada 6-10 iulie a Zilelor Municipiului Focsani;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 154.

Se prezinta punctul 6 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea participarii Consiliului Local al Municipiului Focsani in
calitate de coorganizator la desfasurarea Concursului de matematica ,,EUCLID”, editia a VII-a, ce va avea loc in data de 04 iunie
2011;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 155.

Se prezinta punctul 7 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea participarii Consiliului Local al Municipiului Focsani in
calitate de co-organizator la desfasurarea Concursului National de arte martiale karate stilul shotokan ,,Cupa Satori 2011” Focsani,
editia a II-a, ce va avea loc in data de 05 iunie 2011;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 156.

Se prezinta punctul 8 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea acordarii unui sprijin financiar studentei Cirjan Gabriela
Alice, in anul II la Masterat Finante Corporative si afaceri Interne si Internationale – Universitatea Aarhus din Danemarca;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 157.

Se prezinta punctul 9 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea cererilor de inlesnire la plata a obligatiilor datorate bugetului
local, depuse de Ceobotaru Victoria cu domiciliul in Focsani, str. Revolutiei, nr.16, bl.C2, ap.12 si Mistrapau Maria cu domiciliul in



Focsani, str. Birsei, nr. 6, ap.57;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 158.

Se prezinta punctul 10 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind modificarea Hotararii Consiliului Local al Municipiului Focsani
nr.301/2010 pentru aprobarea planului de ocupare a functiilor publice pe anul 2011 pentru functiile publice din cadrul Primariei
Municipiului Focsani, din institutiile subordonate(Serviciul Public Local de Asistenta Sociala Focsani, Politia Comunitara a Municipiului
Focsani, Serviciul Public Comunitar de Evidenta a Persoanelor al Municipiului Focsani) si centralizat la nivelul ordonatorului principal
de credite;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 159.

Se prezinta punctul 11 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind modificarea anexei nr. 1 si anexei nr. 2 la Hotararea Consiliului Local
al Municipiului Focsani nr.20/2011 pentru aprobarea organigramei, statului de functii si numarului de personal pentru Primaria
Municipiului Focsani, cu modificarile si completarile ulterioare;
Dl. consilier Gheorghe Stan: „pentru dl. Primar am o rugaminte: fiind vorba de organigrama, as dori ca la urmatoarea sedinta a
Consiliului local, cand mai lucram la aceasta organigrama, sa incercam pana atunci, sper ca o sa fie timp, sa reanalizam activitatea pe
compartimente si de fapt nu activitatea in primul rand ci, dimensionarea compartimentelor din cadrul primariei, pentru ca nu am prea
mult timp sa analizez eu treaba asta, si cred eu ca, cel mai autorizat este dl.Primar, si eu as vedea ca un criteriu, asa de comparatie,
municipii similare cu Focsaniul, ca locuitori si vedem ce compartimente au, ca functie de la o etapa la alta, se impune ca anumite
compartimente sa mai scada, altele sa mai creasca.
De ce spun treaba asta, fiindca in nici un caz nu ne putem permite nici acum, nici in etapa urmatoare sa facem angajari si sa incercam
cu ce avem sa imbunatatim activitatea”.
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 160.

Se prezinta punctul 12 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea organigramei, statului de functii si numarului de personal
pentru Serviciul Public Comunitar de Evidenta a Persoanelor al Municipiului Focsani;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 161.

Se prezinta punctul 13 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind transformarea in statul de functii al Serviciului Public Comunitar de
Evidenta a Persoanelor al Municipiului Focsani a doua posturi, in vederea promovarii intr-un grad profesional superior a functionarilor
publici incadrati pe aceste posturi;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 162.

Se prezinta punctul 14 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind completarea si modificarea Hotararii Consiliului Local al Municipiului
Focsani nr. 99/29.03.2011 pentru aprobarea organizarii retelei scolare a unitatilor de invatamant de stat preuniversitar din municipiul
Focsani;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 163.

Se prezinta punctul 15 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea rezultatului final al evaluarii managementului la Ateneul
Popular ,,Mr. Gh. Pastia” Focsani, pe anul 2010;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 164.

Se prezinta punctul 16 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea rezultatului final al evaluarii managementului la Teatrul
Municipal Focsani, pe anul 2010;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 165.

Se prezinta punctul 17 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea rezultatului final al evaluarii managementului la Formatia
Corala Traditionala ,,Pastorala” Focsani, pe anul 2010;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 166.

Se prezinta punctul 18 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea rezultatului final al evaluarii managementului la Ansamblul
Folcloric ,,Tara Vrancei”, pe anul 2010;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 167.

Se prezinta punctul 19 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea a cinci schimburi de locuinte ANL situate in Focsani,
Cartierul Tineretului – Sud, respectiv Cartierul Brailei solicitate de titularii contractelor de inchiriere in conformitate cu Legea locuintei
nr. 114/1996, republicata si modificata;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 168.

Se prezinta punctul 20 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea listei nominale cu persoanele carora li se repartizeaza
locuinte cu chirie din fondul locativ de stat, in baza prevederilor Legii locuintei nr. 114/1996, republicata si modificata;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 169.

Se prezinta punctul 21 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea modificarii anexei la Hotararea Consiliului Local al
Municipiului Focsani nr.92/29.03.2011 pentru modificarea Programului de investitii al institutiilor finantate integral din bugetul local al
municipiului Focsani pe anul 2011;
Dl. consilier Bogdan Emilian Matisan: „as dori sa fac un amendament. Proiectul se refera strict la Compartimentul Ridicari auto: as dori
sa fac o modificare, pentru ca suntem nevoiti sa asiguram casieria non-stop si conform legislatiei in vigoare, trebuie sa o securizam. In
acest sens, va supun atentie dvs. urmatorul amendament: se modifica – diminuarea valorii alocate pentru achizitionare 2 buc.
auto-sasiu platforma in suma de 111,5 mii lei cu suma de 67,92 – nu cu 58,0 mii lei; aici intrand cabina modulara casierie, in valoare
de 9,92 lei”.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare in forma initiala. Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare cu
amendamentul d-lui consilier Bogdan Emilian Matisan, se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotarirea nr.170.

Se prezinta punctul 22 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea utilizarii domeniului public/privat al municipiului Focsani in
vederea infiintarii si functionarii teraselor sezoniere;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 171.

Se prezinta punctul 23 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal ,,Extindere, schimbare destinatie



depozit marfuri in pescarie si reparatii capitale acoperis” – str. 1 Decembrie 1918, nr. 1bis, T.199, P. 10981, Focsani;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 172.

Se prezinta punctul 24 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea tabelului nominal reprezentand propunerile de atribuire in
proprietate a unor suprafete de teren in baza art. 36, alin.(3) din Legea nr. 18/1991 a fondului funciar, republicata, cu modificarile si
completarile ulterioare;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 173.

Se prezinta punctul 25 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind completarea Hotararii Consiliului Local al Municipiului Focsani
nr.23/26.01.2010 pentru aprobarea Inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul privat al municipiului Focsani, cu modificarile si
completarile ulterioare;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 174.

Se prezinta punctul 26 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind modificarea si completarea anexei nr. 1-bunuri imobile, la Hotararea
Consiliului Local al Municipiului Focsani nr. 167/2003 pentru insusirea inventarului bunurilor ce apartin domeniul public al municipiului
Focsani, cu modificarile si completarile ulterioare;
Nu sunt discu&#355


